



Date: 29 May 2017
Ref: LD/B/FS/17/015

التاريخ: 29 مايو 2017
المرجع: LD/B/FS/17/015

Mr. Hasan Abdulrahman Al Serkal
Vice President
Head of Operations Division
Dubai Financial Market
Dubai- United Arab Emirates

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال
نائب رئيس تنفيذي
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي- الامارات العربية المتحدة

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Clarification Statement on
the news published on 29 May 2017**

**الموضوع: توضيح بشأن المقال الصحفي المنشور
بتاريخ 29 مايو 2017**

With reference to the aforementioned subject and in response to the letter dispatched on 29 May 2017, reference number LD-NM-2017 with regards to the news published in the Media, please be advised of the following clarification:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وكتابكم الوارد إلينا تحت رقم LD-NM-2017 تاريخ 29 مايو 2017 بشأن المقال المنشور في وسائل الإعلام، يرجى أخذ العلم بالتوضيح التالي:

"Drake & Scull International PJSC" herein referred to as the **(the Company)** would like to emphasize that in compliance with the disclosure policy of the Company, the Management does not publicly disclose any forward looking guidance with regards to the future financial performance of the Company. Therefore and in view of the above, the Company cannot confirm the source neither substantiate the adequacy of the purported news reported on 29 May 2017.

تود شركة "دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع" المشار إليها فيما يلي "بالشركة" التأكيد على أنه إلتزاماً بمعايير سياسة إفصاح الشركة فإن الإدارة لا تفصح علناً عن أية توجيهات مستقبلية فيما يتعلق بالأداء المالي المستقبلي للشركة ولذلك، وفقاً إلى التنويه أعلاه، لا يمكن للشركة تأكيد المصدر ولا صحة الأخبار التي تم نشرها في بعض وسائل الإعلام في تاريخ 29 مايو 2017.

The Company would like to further clarify that as part the ongoing capital restructuring program initiated in Q1 2017, the Management holds continuously several executive meetings and discussions with key stakeholders including but not limited to

و بالإضافة تود الشركة أيضاً أن توضح أنه كجزء من برنامج إعادة هيكلة رأس المال الجاري الذي بدأ في الربع الأول من عام 2017، فإن الإدارة تقوم باستمرار بعدة اجتماعات تنفيذية ومناقشات مع أطراف رئيسية عديدة بما في ذلك على سبيل المثال لا للحصر



Drake & Scull International PJSC
P.O. Box 65794 Dubai - United Arab Emirates Tel: +971 4 4463444 Fax: +971 4 5514854
www.drakescull.com





banks, creditors and other financial institutions across the region.

البنوك والدائنين ومؤسسات مالية أخرى في جميع أنحاء المنطقة.

During the course of these communications, the Management discusses the future strategy of the Company, wherein incidental information pertinent to the outlook of the Company is shared on confidentiality basis as part of the Creditors communication outreach program and their relevant institutional requirements.

ويرجى الإشارة بأنه خلال هذه الإجتماعات ، تناقش الإدارة الإستراتيجية المستقبلية للشركة، حيث يتم في سياق هذه المناقشات إستناداً لبند السرية والخصوصية تبادل معلومات متعلقة بالأفاق المستقبلية للشركة كجزء من برنامج التواصل مع الدائنين ومتطلباتهم المؤسسية ذات الصلة.

Sincerely Yours,

Fadi Saba
General Counsel

فادي سابا
المستشار القانوني



Drake & Scull International PJSC
P.O. Box 65794 Dubai - United Arab Emirates Tel: +971 4 4463444 Fax: +971 4 5514854
www.drakescull.com

